

**PACT Bestyrelsesmøde**  
**Den 06.11 2017 Kl. 18:00-20:00**

**Referat**

Referat fra sidste møde: [https://pact.dk/wp-content/uploads/Referat\\_2017-10-02.pdf](https://pact.dk/wp-content/uploads/Referat_2017-10-02.pdf)

Emne	Diskussions Formål	Kommentar /Baggrundsdokumenter
1. Valg af ordstyrer og referent		Kim og Rikke
2. Årshjul	Gennemgang af og opfølgning på aktiviteter 1. Comwell sportshotel 6-8. Okt. (Kirsten) 2. MTB event 28. okt (Henrik) 3. Foredrag den 1. nov (Henrik) 4. Julefrokost 2. december (Gert) 5. Sparta Nytårsløb 31.december (Kirsten) 6. Spinning Event(s) Efterår 17 / Forår 18 (Henrik) 7. Mallorca April 18 (Henrik) 8. MNR April 18 (Kirsten)	1. <b>Comwell:</b> Det var en succes på trods af regnvejr lørdag 2. <b>MTB:</b> 15 deltagere og 2 guider. En rigtig god tur med spændende fortællinger. 3. <b>Foredrag 1. nov.:</b> En hyggelig aften. Et spændende oplæg om træningsformen 10-20-30. Desværre kunne foredraget om Caminoen ikke gennemføres af tekniske årsager, men vil blive afholdt senere. 4. <b>Julefrokost:</b> Gert, Signe og Marianne er i fuld gang med planlægning. Kirsten sender nyhedsbrev ud på mail. 5. <b>Nytårsløb:</b> Foreløbig 13 tilmeldte 6. <b>Spinning event:</b> intet nyt. 7. <b>Mallorca April 18:</b> Der er informationsmøde 6. dec. 8. <b>MNR:</b> intet nyt
3. Foreningsudvikling	1. Medlemsundersøgelse (Henrik) 2. Frivilligstrategi (Kirsten) <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Frivillig pjece</li> <li>○ Frivillig aften</li> </ul>	1. Medlemsundersøgelse: Henrik opretter undersøgelse via Survey Monk. 2. Frivilligstrategi: Intet nyt.
4. Økonomi	1. Status ved kontingent indsamlingen og foreningens økonomi (Gert)	2. Kontingent opkrævninger kan ikke sendes via Mailchimp, men må gøres manuelt. Gert arbejder på at revidere medlemslisten og Kirsten vil derefter opdatere mailchimp og Facebook. Gert sender opkrævninger ud 7/11.
5. Sponsorere og sponsorater	Mallorca 2018 eller andre mulige projekter (Gert)	Intet nyt
6. Andre emner	1. Floorball (Henrik/Kirsten)	1. Et floorball hold fra CKS har forespurgt om vi kunne hjælpe dem med et lokale. I samarbejde med DGI forsøges der at

		finde et lokale og holdet melder sig ind i PACT.
	2. Fodbold Fitness	2. See mail fra Iben. Et projekt for brystkræftramte der har dyrket Fodbold fitness og som nu mangler lokaler da projektet er slut. Der arbejdes videre med at finde egnede lokaler.
	PACT tøj (Kirsten)	Tøjet er lige ankommet. Tilstræbes udlevering i Ryesgade 10/11 kl 17-18.
	Synlighed og rekruttering (Henrik/Sophie) <ul style="list-style-type: none"> <li>1. Promovering af PACT på Facebook <ul style="list-style-type: none"> <li>a. Yoga videoer (Kim/Henrik)</li> </ul> </li> <li>2. Hjemmesiden (Kim)</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>1. Yoga video er klar til offentliggørelse. Dette gøres snarest. Næste video bliver styrketræning. Kim og Sophie aftaler dato.</li> <li>2. Lavet link på hjemmesiden, så det er nemmere at finde referater fra bestyrelsesmøder. Sophie påpeger at der forsat er forkerte tider på hjemmesiden og velkomstbrevet. Kim retter hjemmesiden og Gert retter nyhedsbrev. Gert sender en kopi til bestyrelsen, til gennemlæsning af velkomstbrev</li> </ul>
7. Hold og Instruktører	<ul style="list-style-type: none"> <li>1. Spinning instruktører / Tirsdags spinning (Henrik)</li> <li>2. Status ved holdtræning</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>1. Intet nyt.</li> <li>2. Styrkeholdet efterspørger "styrkeevent". Der vælges 2 søndage til dette. Følges op.</li> </ul>
8. Medlemskab	Status opdatering (Gert)	Aktuelt 291 medlemmer
9. Eventuelt		Medlemsregistrering tages op på næste møde
10. Næste møde	4. december 2017 kl. 18:00	
11. Godkendelse af referatet	Gennemgang og godkendelse af beslutninger (Rikke)	Referat godkendt